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NOTULEN DER WISSEL ALV d.d. 20 SEPTEMBER 2012 

 

Opening 

De voorzitter van de Algemene Ledenvergadering, dhr. Veenboer, opent de vergadering om 

19. 11 uur. Aanwezig zijn:  

 Eva van der Helm  Jasmijn Touw 

 Lotte Westra   Tim Bennebroek 

 Joeri Beckers   Ufuk Esmer 

 Max Nederkoorn  Florentine Piette 

 Willemijn Bot   Julia Rakers 

Martine de la Haye  René aan de Wiel 

Paul Derikx   Sonja de Vries 

Hugo van Rooijen  Daan van Baar 

Nouschka Auwema  Isabelle van Rossum 

Arjen Klein Hofmeijer  Tim Ravestein 

Nicole Markslag   Roel Hendriks 

Lisa van de Voort  Esther Meekhof 

Cheyen Bannenberg  Max Roele 

Sebastiaan de Groot  Maxim Stunt 

Floris van Doorn  Jasmijn Verbeek 

Annick de Goede  Josefien de Kool 

Richard Pots   Elmer van der Vlugt 

Jurjen Dieleman  Timo van Zagten 

Paula Dun   Larissa Veltman 

Eveline van ’t Hart  Jip Stam 

Jaap Valkenburg  Cas Henckens 

Florian van Altena  Lotte Krouwel 

Rick van Well   Peter te Beest 

Matthias Qusim   Jan Willem de Bruin 

Lydia Boers   Marloes Daling 

Jesse de Jong   Cornee Hoogerwerf 

Maarten de Crom  Ernst Bemelmans 

Raymond Hardij   Jorrit Berndsen 

Marlies Pol   Yannick Looije 

Myrthe van den Berg 

 

Instelling der stemcommissie 

 

De ALV-voorzitter vraagt of er twee vrijwilligers zijn die plaats willen nemen in de 

stemcommissie die niet in een commissie of het bestuur zitten.  

Mevrouw Van der Helm heeft een punt van orde. Na een wijziging in het HR mag iedereen, 

behalve het bestuur en de leden van de kascommissie, plaatsnemen in de stemcommissie.  

Mevrouw Dun en de heer Pots bieden zich aan als stemcommissarissen. De ALV-voorzitter 

stelt hen hierbij voor deze vergadering aan als de stemcommissie.  
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Vaststellen van de agenda 

 

De agenda wordt aangenomen.  

 

Mededelingen 

 

Mevrouw Westra meldt dat de definitieve jaaragenda als losse bijlage beschikbaar is als 

aanvulling bij punt 7 van de agenda.  

 

Ingekomen stukken 

 

Er zijn geen ingekomen stukken.  

 

De volgende personen machtigen:  

Mevr. E. Koopman machtigt dhr. Y. Looije 

Mevr. J. Touw machtigt dhr. A. Klein Hofmeijer 

 

Vaststellen notulen Tussentijdse ALV d.d. 12 april 2011 

 

Pagina 8/9 – Mevr. Touw vraagt zich af of de nieuwe samenwerking binnen de PvP in het 

eindverslag te vinden is. Mevr. Van der Helm antwoord dat dit het geval is. Mevr. Touw 

vraagt of mevr. Van der Helm alvast een tipje van de sluier kan geven. Mevr. Van der Helm 

antwoord dat er plannen liggen om de PvP statutair op te richten en dit zal waarschijnlijk 

deze ALV nog in stemming gebracht worden.  

 

Pagina 11 – in de eerste volledige alinea staat er ‘zijn gratis drankje als gehad heeft’. Dit 

moet zijn ‘al gehad heeft’.  

 

Punt van orde door mevr. Westra: in het kader van de ALV een beetje lopend houden, stelt 

zij voor om eventuele spelfouten aan te kruisen en na de ALV bij de secretaris te melden. De 

ALV voorzitter zegt dat als de ALV het hier mee eens is, dit geen probleem zou moeten zijn.  

 

Pagina 12/13 – Mevr. Touw heeft geen opmerking naar aanleiding van pagina 12 en 13, maar 

wil wel alvast graag het nieuwe bestuur succes wensen en het oude bestuur feliciteren. 

Daarnaast vraagt ze zich af wanneer het nieuwe college van ALV voorzitters zal worden 

gekozen. Mevr. Van der Helm antwoord dat dit op de aankomende beleids ALV zal 

gebeuren.  

 

Pagina 26/27 – Dhr. Esmer vraagt zich af of het bestuur inmiddels iets heeft gedaan aan de 

website www.kiesleiden.nl. Mevr. Van der Helm antwoordt bevestigend en dat dit 

terugkomt in het eindverslag.  

 

Dhr. Veenboer vraagt of er nog vragen zijn over de notulen als geheel. Er komt geen reactie. 

Hij wil mevr. Westra bedanken voor de uitgebreide en nauwkeurige notulen.  
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Eindverslag SPIL-bestuur 2011-2012, ‘SPILectric’ 

 

Punt 1 en 2 – Algemeen en Voorzitter 

Dhr. Esmer vraagt zich af waarom de samenwerking binnen de commissie Acquisitie en de 

samenwerking tussen de commissie en de commissaris niet goed zijn verlopen. Daarnaast 

wil hij graag weten wat de beweegredenen zijn geweest om een aparte commissaris 

Acquisitie aan te stellen.  

 

Dhr. Beckers geeft toe dat de samenwerking die nodig is tussen commissie en commissaris 

niet goed is verlopen afgelopen jaar en hij vindt dit jammer. De specifieke reden is dat dhr. 

Beckers te veel bezig is geweest met SnelStart en het boekhoudprogramma op orde te 

krijgen. Dit is natuurlijk na een half jaar wel gedaan, maar dan is het punt wat je nodig hebt 

om aan te grijpen met je commissie wel voorbij, dat ligt namelijk in het begin van het jaar. 

Dat heeft dhr. Beckers gemist en hij denkt dat als er een specifieke taak van wordt gemaakt 

er een vele malen beter overzicht ontstaat.  

 

Mevr. Van der Helm denkt dat het zeker zin heeft om volgend jaar een aparte commissaris 

Acquisitie aan te stellen omdat er dit jaar niet echt prioriteit aan is gegeven en dat dit vaak 

te zien is in de geschiedenis van de SPIL. De functie van penningmeester had vaak de meeste 

aandacht ten opzichte van de functie acquisitie. Daarnaast is deze aparte functie ook op 

advies van de ALV ingesteld.  

 

Dhr. Esmer is het er zeer mee eens dat er een aparte commissaris Acquisitie wordt ingesteld. 

Hij wil wel nog weten hoe dhr. Beckers van plan is de overdracht aan te pakken.  

 

Dhr. Beckers wil graag zijn opvolger de kans geven om een eigen invulling aan de functie te 

geven, maar zal zeker ook zijn eigen ervaringen en adviezen doorgeven.  

 

Dhr. Bennebroek wil als commissielid aanstippen dat de commissie Acquisitie binnen de SPIL 

een lastige commissie is en dat dhr. Beckers wel zijn best heeft gedaan het afgelopen jaar.  

 

Punt 3 – Secretaris 

Dhr. Esmer wil graag de secretaris feliciteren met de mooiste Almanak die hij bezit. Mevr. 

Westra bedankt dhr. Esmer hiervoor.  

 

Punt 4 en 5 – Penningmeester en Binnenland 

Dhr. Esmer vraagt zich af of er naast een aantal successen ook een aantal dingen niet goed 

zijn gegaan bij de commissaris Binnenland het afgelopen jaar.  

 

Dhr. Nederkoorn antwoordt dat dit uitgebreid besproken is bij de Tussentijdse ALV. Dat ging 

er voornamelijk over dat er in de beginperiode een aantal maanden waren waarin te weinig 

activiteiten zijn georganiseerd. Dhr. Nederkoorn heeft dit, volgens hemzelf, wel aardig 

gecompenseerd heeft. De redenen hiervoor zijn bij de vorige ALV al behandeld.  
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Dhr. Esmer benoemt dat de sollicitaties en de wissel naar voren zijn gehaald. Dhr. Esmer 

vraagt zich af of dhr. Nederkoorn denkt dat het komend jaar beter zal gaan.  

 

Dhr. Nederkoorn benoemt dat zijn opvolgster haar eerste activiteit reeds achter de rug 

heeft. Op 26 september staat er een activiteit gepland die nog door dhr. Nederkoorn is 

georganiseerd. In oktober staat de volgende activiteit gepland. Dhr. Nederkoorn heeft er het 

volste vertrouwen in dat het komend jaar zeker goed gaat komen.  

 

Punt 6 – Buitenland 

Er zijn geen opmerkingen.  

 

Punt 7 – Onderwijs en Faciliteiten 

Dhr. Esmer merkt op dat er afgelopen jaar drie feesten zijn georganiseerd. Hij vindt het 

jammer dat er zo weinig feesten georganiseerd worden. Hij vraagt of mevr. De la Haye van 

mening is dat met de groei van de studie en de SPIL meer feesten georganiseerd zouden 

kunnen worden of denkt zij dat daar niet genoeg animo voor is.  

 

Mevr. De la Haye antwoordt dat er in het beleidsplan juist ervoor is gekozen om minder 

feesten te organiseren. Haar is dit goed bevallen. Zij heeft de afgelopen feesten als zeer 

succesvol gezien, het was lekker vol. Zij denkt dat dit meer met de timing te maken heeft 

dan met de frequentie. Ze denkt dat er wel gekeken kan worden naar een vierde feest 

eventueel in samenwerking met andere verenigingen.  

 

Punt 8 – Debat en ICT 

Dhr. Bennebroek vraagt zich af waarom er geen evenredige verdeling is in de uitgaven van 

Debat.  

 

Dhr. Derikx antwoordt dat dit te maken heeft met de kerstvakantie die de hele maand 

januari duurde en de late bestuurswissel waardoor de commissie pas later opgestart kon 

worden.  

 

De voorzitter schorst de vergadering om 19.57 uur.  

Om 20.13 uur wordt de vergadering weer voortgezet.  

 

Punt 9 – Financieel eindverslag 

Als eerste wordt punt 9.1 de Inkomsten en Uitgaven besproken.  

 

Dhr. Beckers wil graag een opmerking vooraf maken. Op pagina 40 helemaal onderaan bij de 

opmerkingen staat dat er nog een aantal uitgaven niet zijn opgenomen in deze realisatie 

wegens drukmoment van het ALVboekje. Deze uitgaven worden gedaan uit het eigen 

vermogen. Dhr. Beckers wil hier graag een mondelinge toelichting op geven. Er is nog €294 

uitgegeven aan het Slotakkoord, dit is binnen de begroting. En nog €250 aan het Leids Debat, 

ook dit is binnen de begroting onder post Binnenland. Dit betekent dat het eigen vermogen 

met dit bedrag omhoog gaat.  
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Dhr. Esmer wil graag weten wat het restinkomen is. Bij de inkomsten is er namelijk €27,10 

restinkomen gerealiseerd. Dhr. Beckers heeft minder eigen vermogen opgenomen dan er in 

eerste instantie was begroot, wat natuurlijk niet zo erg is. De studievereniging is er echter 

niet om geld te sparen, maar om leuke activiteiten te organiseren voor de leden. Was het 

mogelijk geweest om met wat extra eigen vermogen bijvoorbeeld wat meer activiteiten van 

extra allure te voorzien? Waarom is ervoor gekozen om geen gebruik te maken van de 

ruimte op de begroting die dhr. Beckers had? 

 

Dhr. Beckers antwoordt dat de restinkomsten oprecht uit restinkomsten zijn gerealiseerd. 

Het zijn vooral mensen die teveel geld overmaken om hem te pesten. Dit beloont dhr. 

Beckers niet door dit geld weer terug over te maken en hem nog een extra regel te laten 

typen. Daarom heeft hij ervoor gekozen om dit te innen onder restinkomens. Daarnaast is 

dit ook geld wat los gevonden is in het hok bijvoorbeeld.  

 

Het klopt inderdaad dat de bijdrage uit het eigen vermogen hoger is dan begroot. Dhr. 

Beckers had dus gepland meer uit te geven. Maar hij wil Dhr. Esmer herinneren aan zijn 

eigen credo van conservatief begroten en hij wil zeggen dat wanneer men kijkt naar de post-

by-post begroting er wel heel erg grote stappen zijn gezet. Deze optelsom zorgt voor het 

grotere bedrag aan het begin. Hij vindt echter niet dat het 31
ste

 te weinig heeft ingezet op 

activiteiten het afgelopen jaar en daar zijn ook de uitgaven naar.  

 

Als tweede wordt punt 9.2 de Begroting per post besproken.  

Bestuur en Secretaris 

Dhr. Esmer heeft een aantal vragen. Als eerste over de StoP Contributie, deze is niet betaald. 

Kan hij daaruit opmaken dat de SPIL uit de StoP is gestapt? Ten tweede over het punt 

Sollicitatie bestuur 2012/2013, daar was €70 voor begroot, maar er is maar €8,72 

uitgegeven. Wat is dat? Als derde over de agendaflyers, misschien heeft hij deze gemist bij 

de secretaris, maar dit is niet uitgegeven. Dhr. Esmer wil graag weten wat er met de 

agendaflyers is gebeurd, want hijzelf vond deze wel handig.  

 

Dhr. Beckers antwoordt dat de post agendaflyers is verplaatst naar faciliteiten onder 

promotie. Over de StoP Contributie; Dhr. Beckers betaalt niets waar hij geen factuur van 

heeft ontvangen. Dhr. Esmer wil daarop graag weten wat daar de consequenties van zijn 

geweest. Dhr. Beckers antwoordt dat daar nog geen enkele consequenties van bekend zijn. 

Dhr. Beckers antwoordt over de beperkte kosten bij de sollicitaties van het bestuur 

2012/2013 dat zij dit niet hebben uitgegeven omdat het 31
ste

 deze op het FSW gehouden 

hebben in plaats van in de Einstein. Er is wel nog €15 bijgekomen, dit was Dhr. Beckers net 

vergeten te melden, vanwege extra uitgaven bij de laatste sessie van het bestuur.  

 

Almanak, Debat en Buitenland 

Dhr. Esmer heeft geen specificatie van de Lange Reis gevonden. Dhr. Beckers meldt dat hij 

dit helaas vergeten is op te nemen en dat spijt hem enorm. Hij heeft het echter wel met de 

kascommissie overlegd.  
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Daarna vraagt Dhr. Esmer nog hoe het staat met de CASSA-subsidie. Dhr. Beckers geeft aan 

dat deze aanvraag zich in het laatste stadium bevindt en dat hij geen enkele reden ziet 

waarom deze subsidie niet toegewezen zou worden aan de SPIL.  

 

Dhr. Esmer vraagt wat de hoogte van de aanvraag is. Dhr. Beckers antwoord dat dit het 

restbedrag is. Mevr. Bot meldt dat dit €1356 is. Dhr. Esmer meldt dat de aanvraag altijd 

hoger is dan de uiteindelijke toekenning. Mevr. Bot meldt dat de SPIL uiteindelijk €1078 

krijgt.  

 

Dhr. Stunt vraagt zich af of het klopt dat er onder het kopje Secretaris staat aflassen. Moet 

die niet afgelasten zijn. Dhr. Stunt krijgt gelijk.  

 

Binnenland en Faciliteiten 

Dhr. Pots vraagt zich af wat er met de chocoverkoop wordt bedoeld onder het kopje 

Faciliteiten, is dit de verkoop van chocolademelk in het kader van Serious Request. Dhr. 

Beckers geeft aan dat dat het geval is.  

 

Reserveringen, IAPSS en Acquisitie 

Dhr. Pots heeft een vraag over de contributie van IAPSS. Waar komt het gat in de realisatie 

vandaan? Dhr. Beckers antwoord dat de reiskosten van de deelnemers lager uitvielen.  

 

Dhr. Pots heeft gezien dat er in de tabel onder realisatie staat dat er €322 is uitgegeven, 

maar in de toelichting komt de optelsom uit op €320. Hij wil graag weten waar het verschil 

van €2 vandaan komt.  

 

Dhr. Beckers heeft de vraag van Dhr. Pots in eerste instantie verkeerd begrepen. Het gat van 

€2 is ontstaan, omdat de toelichting een indicatie is van de kosten. Dit is overal het geval. 

Dhr. Beckers had er €202 van moeten maken.  

 

Dhr. Esmer zegt dat er in het verleden €1000 werd gereserveerd voor het lustrum. Nu is er 

€1500 gereserveerd. Dhr. Beckers meldt dat de redenering hierachter is dat dit een keuze 

van de ALV was en hij is daarin meegegaan. Hij zag daar de waarde van in, vooral nadat vorig 

jaar is gebleken dat er een te krappe lustrumbegroting is geweest. Dat is vooral gebleken 

nadat er lichte paniek ontstond toen een groot gat geslagen was op de Beleids ALV voor de 

lustrumbegroting. Hij zegt dat dit jaar is besloten dat dit opgevangen moest worden. De 

vereniging is gegroeid, we kunnen het opvangen en we zien daar de waarde van in.  

 

ICT, Investeringen, Onvoorzien en punt 9.3 Balans 

Dhr. Beckers heeft een mededeling over het puntje Modernisering Statuten onder 

Investeringen. Dit zijn in principe de notariskosten, dit moest eigenlijk gemeld worden aan 

het begin, samen met de kosten voor het Slotakkoord en het Leids Debat. Deze worden ook 

door het EV opgenomen.  

 

Dhr. Esmer vraagt zich af waarom er €100 was begroot voor algemene uitgaven onder het 

kopje Investeringen, maar deze zijn niet uitgegeven. Hoe komt dit?  
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Dhr. Beckers antwoordt dat deze €100 was begroot voor extra investeringen die het 31
ste

 

wilde doen voor het hok. Er is besloten om de stoelen eruit te halen en daarnaast waren er 

eigenlijk geen extra investeringskosten nodig. Tijdens de herbegroting is besloten om de 

investeringen voor de stoelen los te zetten en daarnaast nog €100 extra te begroten. Deze 

€100 is uiteindelijk niet nodig gebleken.  

 

Dhr. Esmer zegt dat er nog steeds wordt gesproken over Selexyz, ook al heeft de SPIL niks 

meer met Selexyz. Dhr. Beckers biedt zijn excuses hiervoor aan, dit moet natuurlijk de 

Studystore zijn.  

 

Dhr. Esmer meldt dat er nog een aantal uitgaven niet gedaan zijn, die nog niet in de 

realisatie vermeld staan. Wat is dan de hoogte van het eigen vermogen?  

 

Dhr. Beckers meldt dat de Studystore nog niet betaald heeft, deze moet dan natuurlijk 

vermeld worden onder crediteuren. Zowel de €294 als de €250 zijn wel betaald, deze gaan 

van de bestuursrekening af. Het eigen vermogen wordt berekend door Dhr. Beckers en komt 

uit op €22.627,44.  

 

Daarop vraagt Dhr. Esmer hoe dit bedrag zich verhoudt tot het eigen vermogen van vorig 

jaar.  

 

Dhr. Beckers antwoordt dat dit eigen vermogen slecht vergelijkbaar is met dat van vorig jaar, 

vanwege het feit dat er één boekverkoop niet bij zit dit jaar. Met deze boekverkoop erbij is 

het eigen vermogen ongeveer gelijk aan het eigen vermogen van vorig jaar. Dhr. Esmer wil 

dan graag weten hoe hoog het eigen vermogen is bij aantreden van het nieuwe bestuur. 

Dhr. Beckers meldt dat dit ongeveer €25.000 zal zijn. Dhr. Esmer vindt dit netjes gedaan. 

Dhr. Beckers bedankt hem hiervoor.  

 

Dhr. Esmer vraagt zich af of er nog veel leden geld verschuldigd zijn aan de vereniging. Is dit 

geld inmiddels geïnd? Dit bedrag is nu gedaald tot circa €182. Dhr. Esmer vraagt waar deze 

daling vandaan komt. Dhr. Beckers heeft facturen verstuurd naar de leden die de vereniging 

nog geld verschuldigd zijn. Het eerste bedrag van €637 had te maken met de late realisatie 

van de Lange Reis, waarvan de facturen pas laat klaar waren. Deze leden zijn trouwe 

betalers, dit hebben zij laten zien bij het betalen van de bijdrage van de Lange Reis. Deze 

facturen werden daarom snel betaald.  

 

Dhr. Esmer wil daarop weten of Dhr. Beckers nog steeds achter de leden aanzit die nog niet 

betaald hebben. Dhr. Beckers antwoord dat zijn opvolger hier volledig achter staat, want dit 

staat allemaal duidelijk geregistreerd. Deze facturen verdwijnen niet, kunnen niet vergeten 

worden en ze zullen iedere keer weer terugkomen.  

 

Dhr. Esmer vraagt of Dhr. Beckers contact heeft gehad met deze leden. Dhr. Beckers 

antwoordt dat hij dit inderdaad heeft gedaan. Er is echter nog geen belcontact geweest. De 

opvolger van Dhr. Beckers zal dat contact op zich nemen. Het mooie van SnelStart is dat de 

bestanden samengevoegd kunnen worden met de bestanden uit PCLeden. Hierdoor kan 
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iedere openstaande rekening gecheckt worden en dit wordt dan per automatische incasso 

geïnd. Dit heeft geen gevolg voor het contract met ABN.  

 

Rapport der Kascommissie 

 

Dhr. Esmer vraagt zich af of de Studystore hun rekening al heeft voldaan. Dhr. Beckers 

antwoordt dat de factuur nu eindelijk bij de financiële afdeling is beland. Hij heeft hierbij de 

standaardtermijn van 30 dagen aangehouden. Deze termijn loopt af op 22 september 2012, 

waarschijnlijk wordt op de laatste dag de factuur voldaan. Dhr. Esmer meldt dat het dus 

absoluut geen nieuw BMC wordt. Dhr. Beckers zegt dat het absoluut geen nieuw BMC wordt.  

 

Dhr. Klein Hofmeijer wil graag een stemming aanvragen over het totaalpakket.  

Bekendmaking van de stemmen:  

Voor: 50  

Tegen: 0  

Onthouden: 3  

 

Het totaalpakket wordt aangenomen met 50 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 3 

onthoudingen.  

 

Voorstel tot wijzigen HR 

 

Mevrouw van der Helm geeft een korte toelichting op het voorstel. Het betreft eigenlijk een 

detail. De functies van het kandidaatsbestuur zijn anders gevormd dan in de vorige jaren 

gebruikelijk was. Door wijzigingen in de statuten en het HR van eerder dit jaar is dit mogelijk. 

De functies zijn losgekoppeld van de bestaande functies. Er gaat hierna een voorstel komen 

tot het installeren van een commissaris Acquisitie en PR. Het leek ons logischer dat deze 

commissaris nu de nieuwsbrief gaat maken en verspreidt dan dat de secretaris dit doet.  

 

Het voorstel tot wijzigen van het HR wordt per acclamatie aangenomen.  

 

Kandidaatstelling bestuur 2012-2013 

 

De heer van Rooijen wordt kandidaat gesteld als Voorzitter en Commissaris IAPSS.  

Mevrouw Auwema wordt kandidaat gesteld als Secretaris en Commissaris Debat.  

De heer Klein Hofmeijer wordt kandidaat gesteld als Penningmeester.  

Mevrouw Markslag wordt kandidaat gesteld als Commissaris Binnenland en Faciliteiten.  

Mevrouw van de Voort wordt kandidaat gesteld als Commissaris Buitenland.  

De heer Bannenberg wordt kandidaat gesteld als Commissaris Onderwijs en Almanak.  

De heer de Groot wordt kandidaat gesteld als Commissaris Acquisitie en PR.  

 

Dit wordt gedaan onder herhaaldelijk applaus.  

 

Dhr. Esmer heeft nog een vraag over de constitutionele volgorde. Hij wil graag weten waar 

deze nu is op gebaseerd. Mevrouw van der Helm antwoordt dat deze in principe is 

gebaseerd op voorgaande jaren. De nieuwste functie moet onderaan beginnen.  
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Het kandidaatsbestuur wordt per acclamatie aangenomen als kandidaatsbestuur.  

 

Decharges en installaties 

 

De ALV voorzitter dechargeert Cheyen Bannenberg, Nouschka Auwema, Jetske Klein en Lisa 

Habermehl uit de commissie Almanak.  

 

De ALV voorzitter dechargeert Tim Bennebroek, Arjen Klein Hofmeijer, Hugo van Rooijen, 

Michael van der Geer, Bas Cavadino, Lars van Doorn en Nathalie Tijdink uit de commissie 

Acquisitie.  

 

De ALV voorzitter dechargeert Lilian Matton, Hanae Baghou, Paula Dun, Sebastiaan de 

Groot, Jelmar Ketelaars, John van der Goot, Mariska Hoppers, Peter te Beest, Sterre 

Colenbrander, Eva Rood, Kaylee Plette, Cheyen Bannenberg, Feline Nieuwkoop, Lieve van 

den Bogaard, Emma Groenendijk, Geertje Standhardt, Jasmijn Verbeek en Maartje Schultz 

uit de commissie Binnenland.  

 

De ALV voorzitter dechargeert Josette Daemen, Lisa van de Voort, Daan van Baar, Cornee 

Hoogerwerf, Leonie Truijens, Jetske Klein, Larissa Veltman en Gavin de Vos uit de commissie 

Buitenland.  

 

De ALV voorzitter dechargeert  Fiona Korthals Altes, Jip Stam, Alinda Bos, Richard Pots, 

Nicole Markslag, Nandi de Haas, Marlies Pol en Raymond Hardij uit de commissie Onderwijs 

en Faciliteiten.  

 

De ALV voorzitter dechargeert Marlies Pol, Iki van de Pol, Wietse van Engeland, Charlotte de 

Jong, Thijs de Vries, Isabelle van Rossum, Bas Cavadino, Nouschka Auwema, Max de Kloe, 

Bart van Welzenis, Skander Mabrouk, Jan Debets en Meke den Hollander uit de commissie 

Debat.  

 

De ALV voorzitter dechargeert Tim Zuidgeest uit de commissie ICT.  

 

De ALV voorzitter dechargeert Hugo van Rooijen, Leonie Truijens, Lisa van de Voort, Josette 

Daemen, Nicole Markslag, Julia Rakers en Marlies Pol uit de commissie EJW.  

 

De ALV voorzitter dechargeert Marthe Harkema, Tom Vesters en Marie-Louise de Kruijff uit 

de commissie IAPSS.  

 

De voorzitter schorst de vergadering om 21.02 uur.  

Om 21.20 uur wordt de vergadering weer voortgezet.  

 

Dhr. Esmer merkt op dat nergens op de agenda de decharge en instemming van de 

kascommissie staat. De ALV voorzitter maakt hier punt 11.5 van. Hierna wordt weer 

verdergegaan met punt 11 decharges en installaties.  
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Mevrouw van der Helm houdt een toespraak waarin zij haar bestuursgenoten bedankt en 

het 32
ste

 bestuur een goed jaar en succes wenst.  

De ALV voorzitter dechargeert de heer Derikx als Commissaris Debat & ICT.  

De ALV voorzitter dechargeert mevrouw de la Haye als Commissaris Onderwijs & Faciliteiten.  

De ALV voorzitter dechargeert mevrouw Bot als Commissaris Buitenland.  

De ALV voorzitter dechargeert de heer Nederkoorn als Commissaris Binnenland.  

De ALV voorzitter dechargeert de heer Beckers als Penningmeester en Commissaris 

Acquisitie.  

De ALV voorzitter dechargeert mevrouw Westra als Secretaris en Commissaris Almanak.  

De ALV voorzitter dechargeert mevrouw van der Helm als Voorzitter en Commissaris IAPSS.  

 

De ALV voorzitter installeert de heer van Rooijen als Voorzitter en Commissaris IAPSS.  

De ALV voorzitter installeert mevrouw Nouschka Auwema als Secretaris en Commissaris 

Debat.  

De ALV voorzitter installeert de heer Klein Hofmeijer als Penningmeester.  

De ALV voorzitter installeert mevrouw Markslag als Commissaris Binnenland & Faciliteiten.  

De ALV voorzitter installeert mevrouw van de Voort als Commissaris Buitenland.  

De ALV voorzitter installeert de heer Bannenberg als Commissaris Onderwijs & Almanak.  

De ALV voorzitter installeert de heer de Groot als Commissaris Acquisitie & PR.  

 

De ALV voorzitter installeert Mark Feenstra, Anique Kamphuis en Martine de la Haye in de 

commissie IAPSS.  

 

De ALV voorzitter installeert Lydia Boers, Annick de Goede, Jesse de Jong, Sandrine Lafay, 

Juliejet Bakker, Anne Houwaard, Mark Adriaanse, Anne-lise Olsthoorn, Tobias Damman, 

Jasper Gerretsen, Maarten de Crom, Jurjen Dieleman, Floris van Doorn, Gilda Flamand, Eva 

Rood, Charlotte de Jong, Bram Sluman, Isabelle van Rossum, Wietse van Engeland, Jip Stam, 

Marlies Pol, Thijs de Vries, Paul Derikx, Richie Bartels en Pieter de Meer in de commissie 

Debat.  

 

De ALV voorzitter installeert Joyce Vijverberg, Eef van de Werk, Alex Bakker, Marieke te 

Poele, Lisa Dubbeldam, Hanne Geerse, Rowie Stolk, Sonja de Vries, Iris van der Does, Cas 

Henckens en Peter te Beest in de commissie Acquisitie.  

 

De ALV voorzitter installeert Estelle van Aanholt, Florian van Altena, Jurjen Dieleman, Mark 

Feenstra, Raymond Hardij, Nelleke Hijmans, Josefien de Kool, Esther Meekhof, Daniël Meijer, 

Richard Pots, Jip Stam en Jaap Valkenburg in de commissie Binnenland & Faciliteiten.  

 

De ALV voorzitter installeert Sandra van den Poll, Cornee Hoogerwerf, Daan van Baar, Timo 

van Zagten, Fieke Weber, Anne Houwaard, Myrthe van den Berg en Jesse de Jong in de 

commissie Buitenland.  

De ALV voorzitter installeert Esther Meekhof, Tobias Damman, Arend van Vuren, Florentine 

Piette, Nandi de Haas, Michelle Stede, Julia Rakers en Soraya Jansen in de commissie 

Onderwijs.  
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De ALV voorzitter installeert Josefien de Kool, Linde Jansen, Marieke te Poele, Florian van 

Altena, Tim Bennebroek en Nandi de Haas in de commissie Almanak.  

 

De ALV voorzitter installeert Elmer van der Vlugt in de commissie ICT.  

 

Decharge en instemming kascommissie 

 

De ALV voorzitter dechargeert uit de kascommissie Ufuk Esmer en Noraly Wieldraaijer.  

 

De kandidaten voor de kascommissie 2012-2013 zijn Ufuk Esmer en Paula Dun. Omdat 

mevrouw Dun momenteel lid is van de stemcommissie moet zij daar eerst uit gedechargeerd 

worden voordat zij ingestemd kan worden als lid van de kascommissie.  

Nadat mevrouw Dun gedechargeerd is uit de stemcommissie, is er een nieuwe 

stemcommissaris nodig. Hiervoor stelt Joeri Beckers zich kandidaat. De ALV voorzitter 

installeert hierbij de heer Beckers als lid van de stemcommissie.  

 

De ALV voorzitter installeert de heer Esmer en mevrouw Dun als kascommissie voor het jaar 

2012-2013.  

 

W.v.t.t.k. 

Het 31
e
 en het 32

e
 bestuur der SPIL hebben een motie ingeleverd over het statutair 

vastleggen van het PvP. De motie luidt als volgt:  

 De Algemene Ledenvergadering der Studievereniging voor Politicologen in Leiden, in 

vergadering bijeen op 20 september 2012 te etablissement Einstein te Leiden, overwegende 

dat een toetreding tot het PvP mogelijkheden voor de SPIL biedt om samen met andere 

verenigingen op een professionele manier landelijke activiteiten te organiseren, 

overwegende dat het PvP zich op deze manier kan ontwikkelen van een overlegorgaan tot 

een vereniging met voordelen voor haar leden, overwegende dat vanaf volgend 

verenigingsjaar de toetreding tot het PvP de SPIL €100 per jaar bespaart ten opzicht van de 

huidige financiële constructie van het PiP-congres, verzoekt het bestuur de ALV toestemming 

te geven tot het toetreden van de SPIL tot de statutair vereniging Platform voor 

Politicologen. En gaat over tot de orde van de dag.  

Arjen Klein Hofmeijer  Martine de la Haye 

Sebastiaan de Groot  Eva van der Helm 

Nicole Markslag   Lotte Westra 

Lisa van de Voort  Paul Derikx 

Hugo van Rooijen  Willemijn Bot 

Cheyen Bannenberg  Max Nederkoorn 

Nouschka Auwema  Joeri Beckers 

 

Mevrouw van der Helm meldt dat er aanvullende informatie beschikbaar is voor degenen 

die dit willen. De ALV voorzitter vindt dit een goed idee en geeft de ALV de tijd om alle 

informatie goed door te lezen.  
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De heer Stunt wil ten eerste opmerken dat hij in geen enkel opzicht een negatieve houding 

wil aannemen aanziens enig samenwerkingsverband tussen politicologieverenigingen in 

Nederland, maar hij vindt het zeer vreemd dat deze motie niet in de beleids ALV wordt 

ingediend, maar tijdens de wissel ALV. Hij heeft het gevoel dat de ALV voor het blok wordt 

gezet omdat er al eerdere afspraken zijn gemaakt. Hij wil graag weten waarom de ALV 

hierover niet eerder is geïnformeerd.  

 

De heer van Rooijen reageert door de heer Stunt gelijk te geven door te zeggen dat dit 

inderdaad niet naar de leden is geïnformeerd, maar dit is standaardprocedure. De gegeven 

informatie is eigenlijk al meer informatie dan normaal gegeven wordt in soortgelijke 

situaties. De heer van Rooijen wil graag, en samen met hem het 32
e
 bestuur, deze motie 

toch ter stemming brengen omdat dit een zeer belangrijk punt is. Het betreft namelijk een 

samenwerkingsverband tussen vijf verenigingen, waarvan de SPIL er één is. Het voorstel ligt 

nu bij de notaris en de handtekening van de SPIL is de enige die nog ontbreekt. Als de ALV 

hier niet mee akkoord gaat, krijgt de SPIL en haar bestuur het probleem dat wij onze rug 

toekeren richting de rest van de PvP.  

 

Mevrouw van der Helm wil graag een aanvulling geven. De SPIL gaat niet op in één grote 

vereniging, maar wordt alleen lid van een statutaire vereniging.  

 

De heer Stunt merkt op dat hij de deadline snapt en dat hij de bezwaren snapt wanneer dit 

niet op dit moment door de ALV wordt goedgekeurd, maar wil graag weten waarom de ALV 

niet eerder hierover is geïnformeerd. De heer Stunt merkt op dat in de notulen van de vorige 

ALV staat gemeld dat dit besproken zou worden op de beleids ALV van het 32
e
.  

 

Mevrouw van der Helm merkt op dat de ALV al eerder geïnformeerd is en dat er nu extra 

informatie is gegeven.  

 

De heer Esmer reageert door te zeggen dat hij voor het samenwerkingsverband is, maar hij 

vindt ook dat de ALV voor het blok wordt gezet. Hij benadrukt dat dit niet de manier is 

waarop de ALV behandeld dient te worden.  

 

De heer van Rooijen geeft de heer Esmer gelijk, maar benadrukt dat dit een heel belangrijk 

punt is. Het 32
e
 bestuur is er niet op uit om iemand voor het blok te zetten, maar wil graag 

duidelijk maken wat de toekomst van de SPIL gaat zijn binnen de PvP wanneer de 

handtekening van de SPIL er niet onder staat. De heer Esmer mag hier dan zelf een conclusie 

aan verbinden. De heer van Rooijen geeft de heer Esmer gelijk dat dit niet heel netjes is 

gedaan, maar hoopt dat de heer Esmer erop vertrouwt dat het 32
e
 in het gevolg hier anders 

om mee zal gaan.  

 

De heer Esmer merkt op dat de ALV dit verwacht, dat zij netjes behandeld wordt en dat dit in 

het gevolg zeker zal gebeuren. Hij vraagt of de secretaris de motie nogmaals kan voorlezen. 

Dan heeft de heer Esmer nog een opmerking over de tekst van de motie zelf. Hij zegt dat de 

SPIL al lid is van de PvP, maar volgens de motie nogmaals zou moeten toetreden tot de PvP. 

De heer van Rooijen zegt dat hiermee bedoeld wordt de statutaire vereniging.  
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Een tweede opmerking van de heer Esmer gaat over de 3
e
 clausule betreffende de €100 

geldbesparing. De heer Esmer wil deze voorwaarde graag schrappen en dit tot stemming 

brengen.  

Voor: 26 

Tegen: 8 

Onthouding: 17 

Met 26 stemmen voor, 8 stemmen tegen en 17 onthoudingen wordt het amendement 

aangenomen en de 3
e
 clausule van de motie geschrapt. Daarna wordt de gehele motie, 

zonder de geschrapte clausule, nogmaals voorgelezen door de secretaris.  

 

De heer Stunt wil een stemverklaring afleggen. Hij onthoudt zich echter van stemming, 

waardoor hij geen stemverklaring kan afleggen. De heer Stunt wil nogmaals benadrukken 

dat naar zijn mening de ALV beter en eerder geïnformeerd had moeten worden.  

 

De ALV voorzitter vraagt of er nog verdere vragen of opmerkingen van de ALV zijn:  

 

Mevrouw Daling wil graag weten waar de SPIL eigenlijk tot toe treed.  

Mevrouw van der Helm zegt dat de PvP een overlegorgaan was. Door het statutair maken 

van de PvP zal het PiP-congres geprofessionaliseerd kunnen worden, andere grote 

activiteiten kunnen georganiseerd worden en de vijf verenigingen zullen gaan samenwerken 

binnen één vereniging. Er is een conceptversie van de statuten die gebaseerd zijn op de 

statuten van het Landelijk Overleg Bestuurskunde. De verenigingen worden lid van één 

vereniging. De kosten hiervan zullen gelijk verdeeld worden.  

 

Mevrouw Daling wil graag weten hoe de statuten van de SPIL zich verhouden tot de statuten 

van de PvP, bijvoorbeeld wanneer er spanningen zijn.  

Mevrouw van der Helm meldt dat de statuten van de SPIL altijd voor gaan.  

 

De heer van der Vlugt wil graag weten wat de eventuele consequenties zijn wanneer de SPIL 

niet haar handtekening zet.  

De heer van Rooijen meldt dat dit geen goed beeld geeft van de SPIL bij de PvP en dat er dan 

geen gezamenlijke activiteiten georganiseerd kunnen worden.  

 

Mevrouw Daling vraagt zich af wat er gebeurt bij onenigheid binnen de PvP.  

De heer van Rooijen zegt dat de SPIL prefereert. Daarnaast heeft de ALV zeggenschap.  

 

Mevrouw Dun vraagt zich of de SPIL deelname aan de PvP kan weigeren.  

De heer van Rooijen antwoord hier bevestigend op.  

 

De heer van der Vlugt vraagt of de PvP een eigen bestuur en organisatie zal krijgen.  

De heer van Rooijen antwoord hier op dat het bestuur van de PvP bestaat uit de voorzitters 

van iedere vereniging die lid is van de PvP.  
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De heer Esmer vraagt zich af wat de verdeling van de contributie is.  

 

Mevrouw van der Helm zegt dat er de afgelopen twee jaar al discussie is geweest over de 

hoogte van de contributie bij de verenigingen. De hoogte van de contributie wordt eerlijker 

verdeeld, omdat iedere vereniging profijt heeft van lidmaatschap van de PvP.  

 

Max Nederkoorn zegt dat een van de grootste voordelen van het statutair maken van de PvP 

is dat er subsidies aangevraagd kunnen worden voor het PiP-congres en andere activiteiten.  

 

Er wordt gestemd over de motie, zonder de geschrapte clausule.  

 Voor: 49 

Tegen: 0 

Onthouding: 2 

Met 49 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 2 onthoudingen wordt de motie aangenomen.  

 

Het 31
e
 bestuur der SPIL heeft een motie ingeleverd betreffende de bestuurspakken van het 

32
e
 bestuur der SPIL. De motie luidt als volgt:  

De Algemene Ledenvergadering van de Studievereniging voor Politicologen in Leiden bijeen 

in etablissement Einstein te Leiden, overwegende dat de bestuurspakken van het 32
ste

 

bestuur zijn opgemeten en aangeschaft in Boxmeer, constaterende dat Boxmeer een 

socialistisch bolwerk is, vreest de ALV dat deze ‘linkse stof’ in strijd is met de statutair 

vastgelegde politieke neutraliteit van de vereniging en haar bestuur, deze motie is daarom 

opgesteld om deze stof ‘treurig’ te noemen en kan derhalve als een motie van treurnis 

beschouwd worden.  

 Eva van der Helm 

Lotte Westra 

Joeri Beckers 

Max Nederkoorn 

Willemijn Bot 

Martine de la Haye  

Paul Derikx 

 

De heer Nederkoorn wil een amendement toevoegen aan de motie: ‘In het HR zijn richtlijnen 

opgenomen voor deugdelijke kleding voor de SPIL. Het bestuur heeft daar een grote 

voorbeeldrol in natuurlijk en ik wil daarom ook graag aan de treurnis toevoegen dat de 

voorzitter de bovenste knoop van zijn jasje mist’.  

 

De heer van Rooijen geeft toe dat de bovenste knoop van zijn jasje mist, maar wil daaraan 

toevoegen dat dit geheel de schuld is van de heer Nederkoorn. Dit is twee dagen geleden 

gebeurd en daarom heeft de heer van Rooijen nog geen tijd gehad om de knoop weer aan te 

zetten.  

 

De heer Henckens wil graag melden dat de maker van het pak ook de pakkenmaker is van de 

heer Roemer.  
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Er wordt dan nu gestemd over het amendement:  

 Voor: 23 

Tegen: 19 

Onthouding: 8 

Met 23 stemmen voor, 19 stemmen tegen en 8 onthoudingen wordt het amendement 

aangenomen.  

 

Daarna wordt er gestemd over de motie van treurnis:  

 Voor: 14 

Tegen: 26 

Onthouding: 2 

Met 14 stemmen voor, 26 stemmen tegen en 2 onthoudingen wordt de motie niet 

aangenomen.  

 

De heer van Rooijen wil graag de ALV ervan op de hoogte stellen dat hij er alles aan zal gaan 

doen om bij het volgende publieke verschijnen in bestuurspak de bovenste knoop weer is 

aangezet. De heer Nederkoorn zegt daarna dat van zijn jasje ook een knoop mist. Dit wordt 

onder luid gelach ontvangen.  

 

Rondvraag 

De heer Looije vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en het 

31
e
 ervan op de hoogte zijn dat hij, ook namens Stijn van den Wijngaard, het 32

e
 heel veel 

plezier en succes toewenst volgend jaar.  

Mevrouw Daling vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en 

het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat zij haar complimenten wil geven aan het oud-bestuur en 

dat zij het huidige bestuur heel veel plezier en succes wenst het komende jaar.  

De heer de Bruin vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en 

het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat hij het bestuur heel veel succes wenst.  

De heer te Beest vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en 

het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat hij het oud-bestuur graag wil bedanken voor het mooie 

afgelopen jaar, dat hij het nieuwe bestuur veel succes wil wensen en dat dit een mooi jaar 

gaat worden.  

De heer Henckens vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en 

het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat hij het bestuur wil bedanken voor het begrip voor zijn 

beslissing, met name Sebastiaan heel veel succes wenst en het 31
e
 heel erg wil bedanken 

voor het afgelopen jaar.  

De heer Stam vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en het 

31
e
 ervan op de hoogte zijn dat hij het oud-bestuur wil bedanken voor het afgelopen jaar, 

dat hij het nieuwe bestuur heel veel succes wenst, hij hoopt dat het een buitengewoon leuk 

jaar gaat worden en dat hij verheugd is dat zoveel jaargenoten in het bestuur plaats hebben 

genomen.  

Mevrouw de Kool vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en 

het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat zij een heel leuk EJW heeft gehad.   
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Mevrouw Verbeek vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en 

het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat zij het oud-bestuur heel erg wil bedanken voor het 

afgelopen jaar en het nieuwe bestuur heel veel succes wil wensen.  

De heer Stunt vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en het 

31
e
 ervan op de hoogte zijn dat hij het oud-bestuur graag wil bedanken voor afgelopen jaar. 

En dat hij het nieuwe bestuur heel veel succes wil wensen voor het komende jaar.  

Mevrouw de Vries vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en 

het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat zij het nieuwe bestuur veel succes wil wensen, in het 

bijzonder de commissaris Acquisitie.  

Mevrouw Rakers vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en 

het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat zij het oud-bestuur heel graag wil bedanken en dat zij 

het nieuwe bestuur veel succes wil wensen, in het bijzonder Nouschka.  

Mevrouw Piette vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en 

het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat zij het oud bestuur heel hartelijk wil bedanken voor hun 

bestuursjaar, dat zij het nieuwe bestuur heel erg veel succes wil wensen, en in het bijzonder 

Nouschka.  

De heer Esmer vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en het 

31
e
 ervan op de hoogte zijn dat hij het 31

e
 wil bedanken voor afgelopen jaar en dat hij het 

32
e
 veel succes wenst komend jaar met zeer geslaagde ALV’s.  

Mevrouw van den Berg vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het 

bestuur en het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat zij heel erg uitkijkt naar aankomend jaar bij 

de SPIL, de commissie buitenland in het bijzonder, dat zij uitkijkt naar alle activiteiten dit jaar 

en dat zij het bestuur heel veel succes wenst.  

De heer de Jong vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en 

het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat ondanks dat hij het 31

e
 bestuur maar een korte tijd heeft 

meegemaakt, hen wil bedanken en dat hij het 32
e
 bestuur heel veel succes en plezier wenst.  

De heer Valkenburg vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en 

het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat hij het bestuur veel succes wenst en in het bijzonder de 

commissaris van de mooiste commissie; binnenland en faciliteiten.  

Mevrouw van ’t Hart vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur 

en het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat zij het oud-bestuur wil bedanken voor afgelopen jaar 

en dat zij het 32
e
, met name Nouschka, heel veel succes en plezier wens het komende jaar.  

Mevrouw Reuters vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en 

het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat zij het 32

e
 veel succes toewenst voor het komende jaar.  

Mevrouw Dun vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en het 

31
e
 ervan op de hoogte zijn dat zij heeft genoten van het afgelopen jaar, het 31

e
 daarvoor wil 

bedanken, dat zij het 32
e
 veel succes het komende jaar en dat het maar net zo’n goed jaar 

mag worden.  

De heer Pots vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en het 

31
e
 ervan op de hoogte zijn dat hij het 31

e
 wil bedanken voor een geweldig jaar, dat hij het 

32
e
 heel veel succes wil wensen bij het evenaren van dit jaar en dat hij SPILunited ook succes 

wil wensen het komende jaar.  

De heer Derikx vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en het 

31
e
 ervan op de hoogte zijn dat hij het 32

e
 bestuur heel veel succes en plezier wil wensen en 

dat hij zijn bestuur wil bedanken.  
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Mevrouw de la Haye vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur 

en het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat zij heel erg veel plezier heeft gehad met haar 

medebestuursleden, dat zij vooral haar twee kindjes heel veel succes wil wensen en dat zij 

ook de rest van het bestuur veel succes wenst.  

Mevrouw Bot vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en het 

31
e
 ervan op de hoogte zijn dat zij haar bestuur heel erg wil bedanken voor een jaar waarin 

zij heel erg genoten heeft dat zij het 32
e
 bestuur heel veel succes en plezier wil wensen, in 

het bijzonder haar dochter Lisa en haar vriendje.  

De heer Nederkoorn vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur 

en het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat hij zijn bestuur heel erg graag wil bedanken voor het 

afgelopen jaar waar hij van heeft genoten waarin hij hen goed heeft geïrriteerd en hij hoopt 

dat hun irritatiegrens wat is opgeschoven, dat hij ook het college van ALV-voorzitters wil 

bedanken, dat hij het 32
e
 wil feliciteren en hij erg benieuwd is naar de bestuursnaam en dat 

hij Nicole heel erg wil bedanken voor de afgelopen tijd en of de hele ALV ervan op de hoogte 

is dat op 26 september in het Academiegebouw Rob Bertholee een lezing komt geven om 16 

uur.  

De heer Beckers vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en 

het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat hij heeft genoten van zijn afgelopen bestuursjaar, hij had 

nooit gedacht dat hij zo snel kon leren boekhouden, dat hij genoten heeft van het corrigeren 

van de fouten van zijn voorganger, dat hij zijn opvolger heel veel succes wenst en de rest van 

het bestuur ook heel veel succes en plezier wenst en hoopt dat ze ervan genieten, vooral van 

elkaar.  

Mevrouw Westra vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en 

het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat zij echt niet begrijpt waar het enthousiasme vandaan 

komt om na elke rondvraag te klappen, dat zij een fantastisch jaar heeft gehad, dat zij het 

bestuur heel veel succes wil wensen, met name haar drie opvolgers en dat er nog 

almanakken liggen die mee genomen mogen worden.  

Mevrouw van der Helm vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het 

bestuur en het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat zij iedereen heel erg wil bedanken dat ze zijn 

gekomen, dat zij het 32
e
 bestuur, waarvan ze zeer benieuwd is naar de naam, heel veel 

succes wil wensen, met name haar opvolger Hugo en dat ze heel erg blij is dat het Superhuis 

vertegenwoordigd is in het bestuur door Cheyen.  

De heer de Groot vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters, het bestuur en 

het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat hij heel veel zin heeft in het komende jaar en dat hij 

iedereen wil vragen om bij het weggaan €1 wil achterlaten zodat hij alvast wat acquisitie 

heeft binnengehaald.  

De heer Bannenberg vraagt of de ALV, het college van ALV voorzitters, het bestuur 

en het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat hij zich ontzettend vereerd voelt dat hij in het bestuur 

mag plaatsnemen en dat hij er superveel zin in heeft en dat we er met zijn allen een 

fantastisch mooi jaar van gaan mogen maken met allemaal fantastisch mooie bijvoeglijk 

naamwoorden.  

Mevrouw van de Voort vraagt of de ALV, het college van ALV voorzitters, het bestuur 

en het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat zij iedereen wil bedanken voor het vertrouwen en de 

succeswensen, dat zij heel veel zin heeft in volgend jaar en dat haar eerste activiteit de 

Brusselexcursie in december wordt.  
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Mevrouw Markslag vraagt of de ALV, het college van ALV voorzitters, het bestuur en 

het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat zij iedereen wil bedanken voor het uitgesproken 

vertrouwen, dat zij SPILectric heel erg wil bedanken voor de afgelopen periode die gisteren 

heel gezellig is afgesloten en dat zij daarnaast ontzettend veel zin heeft om allemaal mooie 

activiteiten te gaan organiseren.  

De heer Klein Hofmeijer vraagt of de ALV, het college van ALV voorzitters, het 

bestuur en het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat hij het oud-bestuur graag wil bedanken voor 

de begeleiding de afgelopen maanden, SPILectric wil bedanken voor een uitmuntend jaar en 

of het 32
e
 ervan op de hoogte is dat hij er heel veel zin in heeft.  

Mevrouw Auwema vraagt of de ALV, het college van ALV voorzitters, het bestuur en 

het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat zij ontzettend veel zin heeft in dit jaar, dat zij genoten 

heeft van de afgelopen periode als kandidaatsbestuur, dat zij SPILectric wil bedanken voor 

alle ondersteuning en het vertrouwen dat het 32
e
 heeft gekregen.  

De heer van Rooijen vraagt of de ALV, het college van ALV voorzitters, het bestuur 

en het 31
e
 ervan op de hoogte zijn dat het 32

e
 ervoor heeft gekozen zich te verenigen onder 

de naam ‘SPILlusie’.  

 

Decharge der stemcommissie 

 

De ALV voorzitter dechargeert de heer Pots en de Beckers als stemcommissie 

 

Sluiting 

 

Het college van ALV-voorzitters wil zijn succeswensen uitbrengen aan het 32
e
 en vooral aan 

zijn kleinzoon Hugo van Rooijen.  

 

Hierbij is de ALV om 23.15 uur gesloten.  
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Boekverkoop blok I 2012-2013 

 

De boekverkoop van blok I, die liep van 3-5 september, is tot onze grote spijt niet vlekkeloos 

verlopen. Deze boekverkoop werd nog georganiseerd door het XXXIe bestuur, waarbij 

Kandidaats Commissaris Cheyen Bannenberg door Commissaris Onderwijs Martine de La 

Haye werd ingewerkt. De Commissie Onderwijs en een gedeelte van het KB hielpen mee met 

het verkopen.  

 

De pininkomsten, welke direct gekoppeld waren aan de Studystore, kwamen niet overeen 

met het aantal boeken dat de Studystore geretourneerd heeft gekregen. Dit resulteerde in 

een gat van €1621,13. De Studystore had echter de prijs van een boek verkeerd aan ons 

doorgegeven, wat resulteerde in een verschil van €137.68. Hierdoor kwam de totale schuld 

te liggen op €1483.45  

 

Een deel van deze €1483.45 schuld kan verklaard worden doordat het boek Governance and 

Politics of the Netherlands is verkocht voor de prijs die vorig jaar werd gehanteerd, terwijl dit 

boek in de tussentijd duurder is geworden. Er is hier een grove fout door ons gemaakt. Dit 

prijsverschil verklaart een tekort van €772.80. Wij hopen dat de leden die dit boek hebben 

aangeschaft bereid zijn dit prijsverschil alsnog naar ons over te maken, waarbij duidelijk 

moet zijn dat het de leden verzocht wordt, en dat zij geenszins verplicht zijn, dit bedrag over 

te maken.  

 

Dan is er nog een tekort van €710.65 over dat zeer moeilijk te verklaren is. Een verklaring 

kan zijn dat sommige mensen hun boeken hebben gekregen, maar deze niet hebben 

afgerekend. Er zijn grote fouten gemaakt die in de toekomst voorkomen moeten worden.  

Zo krijgen de leden hun bestelde boeken pas nadat ze hebben afgerekend. Ook wordt aan 

het eind van elke dag de balans opgemaakt van pininkomsten en het aantal verkochte 

boeken. Verder zullen alleen bestuursleden de pinautomaten bedienen. De penningmeester 

zal elke dag op de hoogte worden gehouden van de financiële status van de boekverkoop.  
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1. LANGETERMIJNDOELSTELLINGEN STUDIEVERENIGING VOOR POLITICOLOGEN IN LEIDEN 

 In de statuten zijn de doelen van de vereniging vastgelegd. Deze luiden als volgt: 

De vereniging heeft als doel: 

1. a. het bijdragen tot een levendige gedachtewisseling over onderwerpen die in de studie 

Politieke Wetenschappen en daarbuiten de aandacht van politicologen behoeven; 

1. b. het bevorderen van contacten met universiteiten buiten Nederland in de ruimste zin 

des woords; 

1. c. het informeren over de mogelijkheden van stage en over de positie van de politicoloog 

op de arbeidsmarkt; 

1. d. het bevorderen van de informele contacten tussen politicologen. 

2. Zij tracht dit doel te bereiken door het organiseren van bijeenkomsten in de ruimste zin 

des woords, binnen- en buitenlandse excursies en de uitgaven van een blad. 

3. De vereniging is politiek neutraal. 

Dit zijn de fundamenten waarop het beleid van het 32e bestuur SPILlusie gebouwd is.  

 

2. VERENIGINGSBREDE DOELSTELLINGEN BESTUUR ‘SPILlusie’ 

“Eendracht maakt macht” – Nationale wapenspreuk van België 

 

Het bestuur SPILlusie hanteert dit jaar deze verenigingsbrede doelstellingen: 

 

2.1 Ledenbinding 

Eén van de speerpunten dit jaar zal het binden van meer leden zijn. Dit houdt in: eerstejaars, 

ouderejaars en alumni. De binding van de eerstejaars en ouderejaars zal een stimulans 

krijgen door het organiseren van interessante activiteiten en een goede promotie van de 

SPIL. Met de creatie van een geheel nieuwe bestuursfunctie “Promotie” hopen wij de extra 

aandacht te kunnen geven die nodig is om de leden meer aan de vereniging te binden. Ook 

door het aanbieden van intensievere studiebegeleiding hopen wij eerstejaars bij de SPIL te 

betrekken. Zoals eerder gezegd vinden wij de alumni erg belangrijk voor de SPIL en daarom 

willen wij deze meer bij de vereniging betrekken. 

 

2.2 Toekomst creëren  

Een toevoeging van het 32
ste

 bestuur aan de SPIL is de focus op de toekomst. Wij willen onze 

leden een toekomstbeeld schetsen en handvaten bieden voor hun toekomstperspectief. Dit 

willen wij gaan doen in samenwerking met de universitaire instituties alsmede externe 

partijen door middel van het aanbieden van onder andere workshops. Ook willen wij één 

duidelijk, centraal punt aanbieden waar vacatures en stageplaatsen worden aangeboden. 

Door een betere samenwerking met alumni, bedrijven, de overheid en de faculteit 

(POPcorner) willen wij de leden een bredere visie op hun toekomst geven.  

 

2.3 Samenwerken 

Een zeer essentieel punt van het 32
ste

 bestuur is samenwerking. Op meerdere niveaus willen 

wij deze samenwerking behartigen. Ten eerste op het meest basale niveau; binnen het 

bestuur. Als bestuur willen wij eendracht uitstralen door het afstemmen van activiteiten en 

goede samenwerking tussen de verschillende commissarissen. Verder willen wij tussen de 

verschillende commissies die er binnen de SPIL bestaan een betere band kweken. Zoals 

eerder gezegd gaan wij onder de noemer ‘toekomst creëren’ nauwer samenwerking met 

onder andere de POPcorner en de FLO. Ook de gangverenigingen worden betrokken bij de 
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nauwere samenwerking. Deze samenwerking zal zich uiten door het organiseren van 

gezamenlijke activiteiten en wederzijds overleg. Landelijk zal dit zich uiten door goed samen 

te werken met de zusterverenigingen, in de vorm van een PIP-congres, de Brusselexcursie 

etc. Internationaal zijn er mogelijkheden die ook zeker bekeken zullen worden. Naar gelang 

er animo is zullen wij deze mogelijkheden benutten. 

 

3. Voorzitter 

“Now I am become Death, the destroyer of worlds." – J. Oppenheimer 

 

3.1 Algemeen 

De voornaamste taak van de voorzitter is om het bestuur te helpen en te sturen daar waar 

nodig. Tevens zal de voorzitter er voor zorgen dat er een eendrachtig beleid wordt 

uitgevoerd. Tussentijdse evaluaties zullen hierbij een grote rol spelen. De voorzitter is ook 

‘het gezicht van de SPIL’ naar buiten toe. Dit uit zich door het optreden in verschillende 

overlegorganen, zoals de VerO, het PvP en IAPSS.  

3.2 Samenwerken 

Een van de speerpunten van de SPIL dit jaar is de samenwerking bevorderen. De voorzitter 

gaat hieraan werken op drie verschillende punten:      

De interne samenwerking, dat wil zeggen het bestuur treedt meer op als een blok 

met een gemeenschappelijke visie die de voorzitter in het oog houdt en stimuleert.  

 Met overlegorganen binnen de universiteit wordt er bekeken waar de mogelijkheid 

is om samen te werken met de gangverenigingen. Zoals eerder gezegd zal de SPIL lid blijven 

van de VerO en STOP. Er zullen naar waarschijnlijkheid geen veranderingen plaatsvinden dit 

jaar binnen deze organen. Zij zijn zeer waardevol voor de SPIL omdat ervaringen gedeeld 

kunnen worden en er banden worden gecreëerd die weer kunnen leiden tot nieuwe 

mogelijkheden. 

Ook op landelijk niveau wordt er gestreefd naar een betere samenwerking. De 

recente statutaire vastlegging van het PvP biedt nieuwe mogelijkheden tot het gezamenlijk 

organiseren van activiteiten op landelijk niveau. 

 

De IAPSS biedt ook mogelijkheden tot samenwerken op internationaal niveau. Op het 

moment is de IAPSS bezig met een verhuizing van Ljubljana naar Nijmegen. Bovendien zal er 

gekeken gaan worden wat de IAPSS voor de SPIL kan betekenen.  

De vorig jaar opgedane contacten in Bremen zullen ook dit jaar benaderd worden voor het 

organiseren van een uitwisseling. 

 

3.3 Overige activiteiten 

Voor de overige activiteiten zal de voorzitter zich blijven inzetten, maar voornamelijk de 

ingeslagen weg blijven volgen. Hieronder vallen; de Van den Berg Bachelorscriptieprijs en 

het organiseren van de Actieve Ledendag. 
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4. Secretaris  

“Spreek alleen als het iets verbetert aan stilte” – Mahatma Gandhi 

 

Dit jaar is er de unieke functie van secretaris en commissaris Debat gecreëerd. Deze functie 

biedt een mooie uitdaging in het combineren van de verschillende werkzaamheden in beide 

functies.  

 

In een poging om meer leden naar de ALV’s te trekken, worden leden meer gestimuleerd om 

naar de ALV te komen. Dit wordt gedaan in samenwerking met de commissaris PR.  

 

4.1 Alumni 

De secretaris gaat haar best doen om het komende jaar een zo volledig mogelijk 

alumnibestand te maken. Dit sluit aan bij één van de speerpunten van het 32
ste

 bestuur: 

ledenbinding. De secretaris is van mening dat de alumni meer bij de vereniging betrokken 

moeten worden en gaat in samenwerking met andere commissarissen alumni benaderen om 

eventuele activiteiten te organiseren. Daarnaast wordt de frequentie van de nieuwsbrief 

voor alumni opgevoerd.  

 

4.2 Commissaris Debat 

“Never forget that if you don’t hit a newspaper reader between the eyes with your first 

sentence, there is no need of writing a second one” – Arthur Brisbane 

 

In de commissie Debat kunnen leden hun journalistieke nieuwsgierigheid kwijt en verder 

ontwikkelen door het schrijven van artikelen, het houden van interviews, het lezen van 

boeken en het opmaken van het blad. De SPIL vervaardigt dit jaar vier edities, zoals de 

afgelopen twee jaar ook het geval was. Gestreefd zal worden naar een november-, februari, 

april- en een juni-editie.  

 

De commissaris wil het aantal vergaderingen het komende jaar opvoeren naar twee per blok 

met meer inspraak voor de commissieleden. Om de commissieleden meer te binden aan de 

vereniging wil de commissaris haar best gaan doen om gezamenlijk naar activiteiten te 

komen en meer een geheel gaan vormen als commissie. De commissieleden zullen 

gestimuleerd worden om deel te nemen aan een workshop “Schrijven” die georganiseerd zal 

worden door de POPcorner, om hun kwaliteiten verder te ontwikkelen.  

 

Het belangrijkste doel van de commissie Debat is om de inhoudelijke kwaliteit van Debat te 

allen tijde te bewaken. Dit zal onder meer gedaan worden door interviews te houden met 

interessante personen die voor de lezers van Debat van waarde zijn. Daarnaast lijkt het de 

commissaris Debat een goed idee om de alumni meer te betrekken bij Debat. Dit zou gedaan 

kunnen worden door middel van een interview of een geschreven artikel.  
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5. Penningmeester  

“Wanneer het over geld gaat behoren we allen tot dezelfde godsdienst” – Voltaire  

 

5.1 EJW 

“Jongens, blijf van die bitterballen af!” – Lisa van de Voort 

 

Dit jaar hebben we ervoor gekozen om het EJW onder de verantwoordelijkheid van de 

penningmeester te plaatsen. Hiervoor is gekozen vanwege de ervaring van de 

penningmeester met het EJW. In de afgelopen jaren is het gewoonte geworden om van het 

bedrag dat de eerstejaars betalen een groot gedeelte terug te geven na het EJW. Wij willen 

gaan onderzoeken wat wij met dit geld kunnen gaan doen. Ook willen wij de mogelijkheid 

tot subsidie van het instituut gaan onderzoeken. Ten slotte is er ook dit jaar voor gekozen 

om de commissie in december te vormen.  

 

6. Commissaris Binnenland & Faciliteiten 

Dit jaar zijn de bestuursposten Binnenland en Faciliteiten bij elkaar gevoegd en onder de 

verantwoordelijkheid van één commissaris komen te staan. Er is gekozen om één commissie 

te vormen, zodat de commissieleden een zekere afwisseling kunnen vinden in het 

organiseren van de verschillende activiteiten. Op die manier hoopt de commissaris dat de 

commissieleden positief blijven meewerken en gemotiveerd blijven voor de SPIL, het 

commissiewerk en de bijbehorende activiteiten. Er zijn twaalf commissieleden geïnstalleerd 

in de commissie Binnenland & Faciliteiten, die in kleinere groepjes samenwerken om een 

bepaalde activiteit te realiseren.  

 

6.1 Commissaris Binnenland 

“There is more to see than can ever be seen, or to do than can ever be done." - Tim Rice 

 

Voor het komende jaar is het doel gesteld circa veertien inhoudelijke activiteiten te 

organiseren. De commissaris zal dit quotum ten zeerste nastreven, mits het niet afdoet aan 

de kwaliteit van de activiteiten. De activiteiten zijn afwisselend van grootte, inhoud en aard. 

Hierbij wordt een balans aangenomen tussen nationaal en internationaal gerichte 

activiteiten. In de begroting voor Binnenland wordt een onderscheid gemaakt tussen kleine 

en grote activiteiten. Kleine activiteiten zullen minder dan €50 kosten per activiteit. Voor 

grote activiteiten wordt gerekend op dan meer dan 50 personen en daarbij kosten van 

maximaal €5 per persoon.  

 

Tijdens de Krokusklas en het EL-CID faculteitenblok zullen er activiteiten georganiseerd 

worden in het kader van voorlichting en werving van leden. Het netwerk dat de SPIL de 

afgelopen jaren heeft opgebouwd, wil de commissaris gaan gebruiken voor verschillende 

activiteiten en verder uitbreiden. Er zal verder bekeken worden of het mogelijk is een grote 

activiteit in de vorm van een congres of een symposium in samenwerking met de B.I.L. te 

organiseren. Daarnaast wil de commissaris, met het oog op het beleidsdoel “toekomst 

creëren” meer activiteiten in samenwerking met alumni realiseren. Dit kan bijvoorbeeld in 

de vorm van bezoeken aan bedrijven, overheidsorganisaties of onderzoeksinstituten waar 

alumni werkzaam zijn. Er zal hiervoor gestreefd worden naar samenwerking met de Leidse 
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Alumnivereniging van Politicologen (LAP). Hierbij wordt een balans aangenomen tussen 

nationaal en internationaal gerichte activiteiten.  

 

Zoals hierboven gezegd streeft de commissaris naar samenwerking met de B.I.L Daarnaast 

zal komend jaar naar alle waarschijnlijkheid opnieuw het Leids Onderwijsdebat, in 

samenwerking met de M.F.L.S., B.I.L., Leidsche Flesch, Leidse Studentenraad en 

Universiteitsraad plaatsvinden. Samenwerkingen met andere studieverenigingen worden 

niet uitgesloten, maar per situatie kritisch bekeken door het hele bestuur. Een eventuele 

samenwerking dient een positief effect te hebben op de kwaliteit van de activiteit en een 

duidelijke bijdrage te leveren aan de vereniging.  

 

6.2 Commissaris Faciliteiten 

“Beer is proof that God loves us and wants us to be happy.” - Benjamin Franklin 

 

Wat betreft de bestuursfunctie Faciliteiten wil de commissaris grotendeels het beleid van 

het afgelopen jaar voortzetten. Dit betekent dat er wederom elke maand een borrel 

georganiseerd zal worden (al dan niet met een thema, zoals een Nieuwjaarsborrel in 

januari), er drie feesten zullen plaatsvinden, er elk blok een filmavond georganiseerd wordt, 

waarnaast er enkele andere informele activiteiten gerealiseerd zullen worden. Hierbij kan 

worden gedacht aan een bezoek aan een trainingsdag van de ME of de collegeboot. 

Bovendien zal opnieuw een pubquiz gerealiseerd worden. Ook de jaarlijkse TV-bezoeken aan 

talkshows als De Wereld Draait Door en Pauw & Witteman zullen plaatsvinden. 

 

Wat betreft de maandborrels zal aan de hand van de opkomst bekeken worden of Café de 

Bonte Koe een geschikte locatie blijft. Mocht blijken dat de Bonte Koe te klein is voor het 

aantal mensen dat op komt dagen, zal voor de toekomst, in samenwerking met de 

commissaris Acquisitie, gezocht worden naar een nieuwe locatie.  

 

7. Commissaris Buitenland 

“A journey is like marriage. The certain way to be wrong is to think you control it” – John 

Steinbeck 

 

Uiteraard zal de commissaris Buitenland zich dit jaar bezig houden met het organiseren van 

de Korte en de Lange Reis. Daarnaast zal de Commissaris Buitenland een Brusselexcursie 

organiseren voor leden van de SPIL en Machiavelli. Bovendien zal de Commissaris Buitenland 

een uitwisseling organiseren met een zustervereniging uit het buitenland. 

 

7.1 Korte Reis 

De Korte Reis zal dit jaar plaatsvinden tussen 21 en 27 januari en zal tussen de 5 en 7 dagen 

duren. De precieze data van de reis zullen nader bekend gemaakt worden. Er zullen, net als 

vorig jaar, 40 deelnemers mee kunnen op de Korte Reis. De deelnemers dienen een 

motivatiebrief te schrijven die wordt beoordeeld door de commissaris Buitenland, een oud-

bestuurslid en een medewerker van de vijfde verdieping. De bestemming van de Korte Reis 

is bepaald aan de hand van de volgende criteria: 
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- politieke relevantie;  

- politicologische relevantie;  

- culturele relevantie;  

- financiele haalbaarheid en 

- waarborging veiligheid.  

 

De Korte Reis zal dit jaar gaan naar Macedonië en Kosovo.  

 

7.2 Lange Reis 

De Lange Reis zal plaatsvinden tussen 1 en 14 juli. De precieze data zullen nader bekend 

gemaakt worden. De Lange Reis zal gaan naar een bestemming die waarschijnlijk buiten 

Europa ligt. De bestemming zal worden bepaald aan de hand van dezelfde criteria die voor 

de Korte Reis gebruikt worden. Er zullen 30 deelnemers mee kunnen op de Lange Reis. Ook 

voor de Lange Reis dienen de deelnemers een motivatiebrief te schrijven. 

 

7.3 Brusselexcursie 

De Brusselexcursie zal plaatsvinden op 6 en 7 december. De Brusselexcursie wordt dit jaar 

georganiseerd door de SPIL en zal toegankelijk zijn voor 20 SPILleden en 20 Machiavellianen.  

 

7.4 Uitwisseling 

De uitwisseling zal, onder voorbehoud, eind februari plaatsvinden in Nederland, en midden 

juni in het buitenland.  

 

7.5 Samenwerking 

De Commissaris Buitenland streeft dit jaar naar een intensieve samenwerking met zowel de  

Commissaris Acquisitie als de Penningmeester. Daarnaast wil de Commissaris Buitenland 

proberen haar commissie intensief te betrekken bij zowel de voorbereidingen op de reis, als 

bij de reis zelf.  

 

8. Commissaris Onderwijs & Almanak 

8.1 Commissaris Onderwijs 

“A house without books is like a room without windows” – Heinrich Mann 

 

Eén van de kerntaken van de Commissaris Onderwijs is het organiseren van de boekverkoop 

gedurende de eerste drie dagen van het nieuwe blok. Vanwege nieuwe wetgeving zijn de 

leden sinds dit jaar verplicht van te voren de boeken te bestellen. Eventueel kunnen leden 

nog op de eerste twee dagen van de week een bestelling plaatsen en die gedurende de 

boekverkoopdagen ophalen. Ook dit jaar is het aantal eerstejaars leden toegenomen, wat 

een efficiënte en gestroomlijnde boekverkoop noodzakelijk maakt. Om dit te 

bewerkstelligen zal de Commissie Onderwijs voorbereid worden op het nauwkeurig doch 

efficiënt afhandelen van de transacties, waarbij leden hun boeken pas krijgen na de 

financiële transactie om mogelijke vergissingen te voorkomen. De penningmeester zal 

gedurende de verkoopdagen nauw betrokken zijn bij het financiële aspect van de verkoop. 

De SPIL zal extracurriculaire boeken aan blijven bieden als extra verdieping voor onze leden. 
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SPILcoach 

Het buddysysteem dat afgelopen jaar is geïntroduceerd zal dit jaar worden uitgebreid en 

geprofessionaliseerd. Vanaf het begin van het collegejaar zullen de nieuwe leden die 

interesse tonen, worden geïntroduceerd aan twee coaches. De coaches zullen eerstejaars 

studenten introduceren in de academische wereld en hen begeleiden bij het leren kennen 

van de universiteit en de faculteit. Vanuit de SPIL worden handvaten geboden aan de 

coaches, in de vorm van bijvoorbeeld een presentatie en een draaiboek, om zodoende dit 

proces te begeleiden. Door toegenomen samenwerking en betere communicatie met het 

instituut en de studieadviseur kan het SPILcoach project verder geprofessionaliseerd 

worden. Op die manier worden de nieuwe studenten geholpen bij het maken van een 

vliegende start en leren ze op een positieve manier de vereniging kennen.  

 

Onderwijsevaluatie en Toekomst oriëntatie 

De SPIL hoopt haar leden ondersteuning te kunnen bieden op het gebied van efficiënt en 

toekomst gericht studeren. De vereniging wil dit bijvoorbeeld doen door studie-evaluatie 

panels op te zetten. Aan het eind van het blok worden door middel van paneldiscussies 

eerstejaarsvakken en nieuwe tweedejaarsvakken geëvalueerd. Op die manier wordt gekeken 

hoe studenten hun vakken en docenten ervaren. Deze evaluaties worden verwerkt in een 

onderwijsrapport, dat aan het eind van het jaar aangeboden zal worden aan de leden en het 

bestuur van de opleiding. Hiermee hopen wij de belangen van de student centraal te zetten 

en bij te dragen aan de kwaliteit van het onderwijs.  

 

Om de student ondersteuning te bieden bij het studeren en te helpen bij het ontwikkelen 

van een toekomstvisie, zal er een Study & Career Center op de site worden gezet met een 

educatieve en arbeidsoriënterende functie. Hier kunnen stages en vacatures op worden 

geplaatst en er wordt ruimte geboden aan alumni om hun ervaringen delen. Ook zullen er in 

samenwerking met het instituut en andere organisaties, zoals de POPcorner en de SLS 

workshops en trainingen geboden worden aan de leden, die de student kan helpen bij het 

oriënteren op de toekomst.  

 

Om de leden verdere studieondersteuning te bieden, zal getracht worden het 

uittrekselbestand te vergroten en te vernieuwen. Dit zal gedaan worden door  studenten die 

reeds samenvattingen maken of aanbieden actief te benaderen, waarbij rekening gehouden 

wordt met de kwaliteit van de uittreksels. Tevens zal de SPIL actief betrokken zijn bij het 

organiseren van bijlessen, waarbij gekeken wordt naar de mogelijkheid bijlesdocenten een 

gedegen training te bieden door een ervaringsdeskundige, om op die manier ook de 

kwaliteit van bijlessen te waarborgen. 

 

8.2 Commissaris Almanak 

De lijn van vernieuwing en verbetering die ten aanzien van de almanak door het vorige 

bestuur is gemaakt, zullen wij doortrekken. De almanak zal verschijnen in kleur en gevuld 

worden met verscheidene stukken met betrekking tot het thema, een politicologisch 

jaarverslag, het smoelenboek, en nog veel meer. Ook zal weer geprobeerd worden een 

harde kaft te realiseren.  
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De nieuwe almanak zal aan het eind van het jaar gepresenteerd worden tijdens een 

interessante activiteit in het thema van de almanak, gevolgd door een borrel waar de 

almanak uitgedeeld zal worden aan de aanwezige leden.  

De Commissaris Almanak wordt bij het maken van de almanak gesteund en geholpen door 

een commissie bestaande uit zowel eerste- als tweedejaars, die actief betrokken zullen 

worden bij het maken van de almanak, zowel wat betreft inhoud, als vormgeving.  

 

9. Commissaris Acquisitie en PR 

“I was never great at math, but next to nothing is higher than nothing, right? – Dr. House 

 

Deze bestuurspost is nieuw bij de SPIL en tot stand gekomen uit het samenrapen van 

voormalige taken. De commissaris acquisitie, pr heeft twee commissies onder zich; de 

commissie Acquisitie & PR en de commissie ICT. Verder houdt de commissaris zich bezig met 

de ledenbinding van de vereniging.  

 

9.1 Commissaris Acquisitie 

De commissaris spitst zich dit jaar toe op een drietal punten. Het onderzoeken van 

mogelijkheden voor het plaatsen van meer advertenties, specifieke acquisitie per activiteit 

voeren in samenwerking met de commissaris waar mogelijk en tot slot de algehele acquisitie 

verbreden en formaliseren. Hiervoor wordt een actieve benadering getracht aan te houden. 

 

9.2 Commissaris PR 

Om een bredere ledenparticipatie te verwerven zullen meerdere instrumenten uit de kast 

worden gehaald. De sociale media van de SPIL moeten up-to-date worden gehouden. De 

huidige sociale media worden voortgezet en waar mogelijk – en gewenst – worden 

aanvullende acties ondernomen. De SPIL wordt door de commissaris acquisitie en pr dus 

gepromoot bij zowel externen als leden. Tot slot zal worden geïnventariseerd of het mogelijk 

is de ALV’s aantrekkelijker te maken om bij te wonen.  

 

9.3 Commissaris ICT 

“Trust me, I’m an engineer”  

 

Daar de commissaris Acquisitie en PR ook het ICT-beheer op zich neemt, wordt alle externe 

communicatie centraal beheerd. De huidige website heeft jaren goede dienst gedaan maar is 

aan een vernieuwing toe. Daarbij is de beveiliging door een oude webversie niet meer van 

deze tijd. De commissaris zal zich inzetten voor een nieuwe website die weer helemaal mee 

kan met de huidige ontwikkelingen. 

 

 

9.4 Samenwerking 

Door het samenvoegen van verschillende posten blijven de lijnen kort. De commissaris 

Acquisitie en PR is actief betrokken bij de ontwikkeling van activiteiten en de promotie van 

deze activiteiten. Dit terwijl de commissaris ook verantwoordelijk is voor de website en de 

nieuwsbrief. Een integratie van die taken zorgt dus voor een beter overzicht én een duidelijk 

aanspreekpunt.  
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10. Jaarplanning 

 

Week  Datum  Omschrijving 

September 2012 

Week 36 3-5 sep  Boekverkoop blok I 

Week 37 11 sep  Slotakkoord SPILectric 

  13 sep  SPIL maandborrel 

  14 sep  Nacht van de Dictatuur 

Week 38 20 sep  Wissel ALV 

Week 39 26 sep  Lezing Rob Bertholee, hoofd AIVD 

  27 sep  SPIL/BIL feest 

 

Oktober 2012 

Week 40  2 okt  Filmavond 

  4 okt  SPIL maandborrel 

Week 41 9 okt  Excursie OPCW 

Week 42 15 okt  Infoborrel Korte Reis 

 

November 2012 

Week 44 29-31 okt Boekverkoop blok II 

  30 okt  Amerikaanse Pubquiz 

  1 nov  Beleids ALV 

Week 45 5 nov  Inschrijving Korte Reis 

  8 nov  SPIL maandborrel 

Week 46 12 nov  Deadline Debat 1 

13 nov  Filmavond 

  16 nov  PiP-congres 

Week 48 26 nov  Lezing Artsen Zonder Grenzen 

  29 nov  SPIL maandborrel 

 

December 2012 

Week 49 3-5 dec  Sollicitaties Eerstejaarsweekend 

6-7 dec  Brusselexcursie met Machiavelli 

Week 50   Grote Binnenlandactiviteit 

Week 51   Tentamens 

 

Januari 2013 

Week 1  3 jan  SPIL nieuwjaarsborrel 

Week 2    Hertentamens 

Pré-buitenlandactiviteit Korte Reis 

Week 3    Hertentamens 

17 jan  Pré-buitenlanddiner 

Week 4    Korte Reis 
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Februari 2013 

Week 5    Binnenlandactiviteit 

Week 6  4-6 feb  Boekverkoop blok III 

4 feb  Infoborrel Lange Reis 

7 feb  SPIL maandborrel 

Week 7  11 feb  Inschrijving Lange Reis 

  11 feb   Deadline Debat 2 

  12 feb  Filmavond 

  14 feb  Tussentijdse ALV   

Binnenlandactiviteit 

Week 8  18-20 feb Krokusklas 

  19 feb  Krokusklasfeest 

 

Maart 2013 

Week 9  25 feb – 1 mrt Uitwisseling in Nederland (onder voorbehoud) 

Week 10 7 mrt  SPIL maandborrel   

Binnenlandactiviteit 

Week 11   Binnenlandactiviteit 

Week 12 

Week 13  Tentamens 

 

April 2013 

Week 14  2-4 apr  Boekverkoop blok IV 

  2 apr  Filmavond 

  4 apr  SPIL maandborrel 

Week 15 8 apr  Deadline Debat 3   

Binnenlandactiviteit 

Week 16   Faciliteitenactiviteit 

Week 17   Binnenlandactiviteit 

 

Mei 2013 

Week 18 2 mei  SPIL maandborrel 

Week 19 Congres/symposium (eventueel met de B.I.L.; onder 

voorbehoud) 

Week 20   Actieve Leden Dag 

16 mei  Feest 

Week 21 

Week 22   Tentamens 

 

Juni 2013 

Week 23 3 jun  Deadline Debat 4 

Hertentamens blok 3 

Sollicitaties nieuw bestuur 2013/2014 

Week 24 13 juni  SPIL maandborrell + voorstellen nieuw bestuur 

Week 25 17-21 juni Uitwisseling in het buitenland (onder voorbehoud) 
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Week 26    Hertentamens 

Pré-buitenlandactiviteit 

27 juni  Pré-buitenlanddiner 

 

Juli 2013 

Week 27    Lange Reis 

Week 28   Lange Reis 

Week 29    Zomerreces 

Week 30    Zomerreces 

Week 31    Zomerreces 

 

Augustus 2013 

Week 32 8-10 aug Eerstejaarsweekend 

Week 33 13 aug  Faculteitsblok EL-CID week 

Week 34 

Week 35 

 

September 2013 

Week 36 5 sep  SPIL maandborrel   

Binnenlandactiviteit (of week 37) 

Week 37 12 sep  Wissel ALV 
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11. Begroting 

11.1 Inkomsten en Uitgaven 

Inkomsten 

  Begroot 11/12 Gerealiseerd 11/12 Begroot 12/13 

Contributies € 11,295.00 € 11,295.00 € 12,922.00 
Rente € 154.99 € 154.99 € 100.00 
Departementsbijdrage € 1,600.00 € 1,600.00 € 1,600.00 
Acquisitie € 8,201.36 € 8,141.18 €  10,357.00 
Bijdrage eigen vermogen  € 4,422.30 € 2,817.18 € 400.00 
Vrienden vd SPIL € 30.00 € 33.46 €50.00 
Rest inkomsten €     - € 27.10 €    - 

Totaal: € 25,703.65 € 24,014.71 € 25,429.00 

 

De contributie is gebaseerd op 880 leden. Hier bovenop komen 28 reünisten. Er is uitgegaan 

van een contributiepercentage van 90%.  

Wat betreft de inkomsten Vrienden van de SPIL kan er met blijdschap gezegd worden dat er 

op dit moment al 16 euro is ontvangen. Als dit zich voortzet zou er in het hele jaar 192 euro 

ontvangen mogen worden. Dit is erg optimistisch. Daarom is de verwachting op 50 euro 

gezet.  

Bij de inkomsten wordt een bijdrage eigen vermogen aangeschreven van 400 euro. Dit gaat 

volledig op aan de website die naar verwachting 500 euro gaat kosten. Hier is voor gekozen 

omdat het een investering is waar de komende besturen ook van profiteren. Wel is het dan 

natuurlijk eerlijk dat het volgende bestuur ook een gedeelte betaalt, dit bedrag bedraagt dan 

100 euro. 

Uitgaven 

  Begroot 11/12 Gerealiseerd 11/12 Begroot 12/13 

Bestuur € 4,141.43 € 3,756.50 € 3,418.24 
Secretaris € 300.00 € 186.50 € 300.00 
Almanak € 3,950.00 € 3,752.09 € 3,850.00 
Debat € 4,650.00 € 4,400.59 € 4,800.00 
Buitenland € 4,950.00 € 4,929.72 € 5,000.00 
Binnenland € 2,000.00 € 1,897.88 € 1,440.00 
Faciliteiten € 1,538.30 € 1,578.11 €  982.90 

IAPSS € 500.00 € 322.00 € 310.00 
Acquisitie € 50.00 €     -   € 50.00 
ICT € 314.00 € 308.42 € 294.41 
Reserveringen € 1,500.00 € 1,500.00 € 1,500.00 
Programmaposten €      -    €     - € - 
Investeringen € 1,409.92 € 1,352.42 € 500.00 
Verschil pininkomsten 

boekverkoop 1 

€     - €     - € 1,483.45 

Onderwijs €     - €     - € 50.00 

Promotie €     -   €     - € 800.00 

PVP €     - €     - € 250.00 

Onvoorzien € 400.00 € 30.48 € 400.00 

Totaal € 25,703.65 €  24,014.71 € 25,429.00 
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De uitleg bij de uitgaven staan hieronder per post aangegeven. 

11.2 Begroting per post 

Bestuur 

 Waaronder valt:   

 

Begroot: 

  
 Actieveledendag  € 400.00 

  
 ABN-Amro Kosten zakelijke rekening  € 380.00 

  
 ALV  € 350.00 

  
 Van Den Berg Bachelorscriptieprijs  € 100.00 

  
 Constitutieborrelcadeaus  € 50.00 

  
 Constitutieborrel SPIL  € 1,191.06 

  
 KvK-Registratie  € 35.08 

  
 Kantoorartikelen  € 450.00 

  
 StoP-Contributie  € 15.00 

  
 Rondje kroeg na Wissel-ALV  € 127.10 

  
 Sollicitatie 13/14  € 70.00 

 
 Exploitatie SPILhok  € 150.00 

 
Oud-Besturenborrel € 100.00 

Totaal:                                                                                                      € 3,418.24 

Toelichting: Het is ten zeerste te betreuren dat de post Constitutieborrel zo laag is 

uitgevallen, er is duidelijk niet genoeg gedronken door verscheidene besturen en oud-

besturen. Voor de oud-besturenborrel willen we dit jaar minder geld uitgeven. Er is echter 

nog wel een plan om een borrel te organiseren. 

Secretaris Waaronder valt: Begroot: 

  Alumnibeleid   € 300.00 

Totaal:   € 300.00 

Toelichting: De kosten voor Alumni zullen vooral voortkomen uit een borrel. 
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Almanak Waaronder valt:  Begroot: 

 Almanak € 3,500.00 

  Almanak presentatie  € 350.00 

Totaal:   € 3,850.00 

Toelichting: Aan de almanak wordt hetzelfde uitgeven als vorig jaar. Voor de 

almanakpresentatie is er 350 euro begroot. 

Toelichting: Er is dit jaar meer begroot voor Debat zodat voorzien kan worden in de groei 

van het ledenbestand. 

Buitenland Waaronder valt: Richtlijn per deelnemer: Begroot: 

  Korte reis 45-65 € 1,800.00 

  Lange Reis 100-150 € 3,000.00 

  

Pre- en Post-

activiteiten  

€ 200.00 

Totaal:     € 5,000.00 

Toelichting: Deze kosten zijn hetzelfde als voorgaande jaren. 

Binnenland Waaronder valt: begroot: 

  € 540.00 

  

Kleine activiteiten 

Grote activiteiten €900.00 

Totaal:  € 1,440.00 

Toelichting:  Er is dit jaar gekozen voor een verdeling in kleine activiteiten en grote 

activiteiten. Het zwaartepunt van de financiën ligt vooral in grote activiteiten. Daarom is er 

gekozen voor deze verhouding.  

Faciliteiten Waaronder valt: begroot: 

   Algemene uitgaven  € 982.90 

Totaal:  € 982.90 

Toelichting: Wat er uitgegeven kan worden op de post faciliteiten is minder dan vorig jaar. 

Dit komt vooral door het verlies aan de boekverkoop. 

Debat Waaronder valt: Begroot: 

 4* Debat € 4800.00 

     

Totaal:   € 4800.00 
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IAPSS Waaronder valt: begroot: 

   IAPSS-deelname + Contributie € 310.00 

    

Totaal:   € 310.00 

Toelichting: De contributie bedraagt dit jaar € 50. Voor de rest wordt er 65 euro reiskosten 

per commissielid betaald. Dit maakt samen met de contributie 310 euro in totaal. 

Acquisitie Waaronder valt: begroot: 

   Algemene uitgaven  € 50.00 

   

Totaal:   € 50.00 

Toelichting: Voor acquisitie is 50 euro begroot. Dit zal vooral opgemaakt worden aan koffie 

en thee voor afspraken met mogelijke geldschieters. 

ICT Waaronder valt: begroot: 

  Abonnementskosten PC-Leden € 49.00 

  Websitehosting SPILplaats.nl € 165.41 

  Websitehosting kiesleiden.nl € 80.00 

Totaal:   € 294.41 

Toelichting: De kosten voor de hosting van spilplaats.nl is dit jaar lager uitgevallen. De rest is 

hetzelfde als voorgaande jaren.  

Reserveringen Waaronder valt: begroot: 

  Reservering Lustrum € 1,500.00 

    

Totaal:  € 1,500.00 

 

Investeringen Waaronder valt: begroot: 

  Website   € 500,00  

Totaal:     € 500.00 

Toelichting: Voor het updaten van de website is 500 euro begroot.  
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Verschil pininkomsten 

boekverkoop 1 Waaronder valt: 

begroot: 

  Verschil  € 1,483.45  

Totaal:     € 1,483.45 

Toelichting: Dit is al eerder besproken tijdens de ALV. 

Onderwijs Waaronder valt: begroot: 

  Algemene uitgaven  € 50,00  

Totaal:     € 50.00 

Toelichting: Kosten voor onderwijs zullen bijvoorbeeld bestaan uit attributen voor de 

boekverkoop. 

Promotie Waaronder valt: begroot: 

  Algemene uitgaven  €800,00  

Totaal:     € 800.00 

Toelichting: Bij een nieuwe functie hoort ook een nieuwe post. Het is een ruim bedrag zodat 

er goede promotie kan plaatsvinden. 

PVP (PIP 

congres) Waaronder valt: 

begroot: 

  Contributie plus administratiekosten  €250.00  

Totaal:     € 250.00 

Toelichting: Helaas kunnen we nog niet van de contributieverlaging genieten, vanwege 

opstartkosten van het PVP. 

Onvoorzien Waaronder valt: Herbegroot: 

  Onvoorzien € 400.00 (1.57 %) 

    

Totaal:  € 400,00 
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11.3 Balans 

Balans 

Debet    Credit    

ABN bestuursrekening  € 2,508.44 Eigen vermogen  € 18,386.18 

ABN spaarrekening  €13,538.28     

Dassen (50) € 612.-  Lustrumreservering     €1,500.- 

Speldjes (280) € 1120.-     

Kas bestuur  € 828.90   

Debiteuren  € 3,113.40 Crediteuren  € 1,834.84 

Totaal € 21,721.02   € 21,721.02 

    

Debiteuren    Crediteuren    

Studystore  € 2,355.42 Openstaande sapbonnen € 101.39 

FSSC € 600  Studystore € 1,483.45 

Leden € 157.98 Leidsch debat € 250 

Totaal € 3,113.40   € 1,834.84 
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VOORSTEL TOT WIJZIGEN FINANCIEEL REGLEMENT 

7 Boekverkoop 

7.1 Van elke transactie wordt de originele bon gedurende twee jaar bewaard. 

7.2 Uitsluitend PIN en Creditcard transacties zijn mogelijk, mits de apparatuur in die 

mogelijkheid voorziet. 

7.3 De boekverkoop valt onder de verantwoordelijkheid van de Commissaris Faciliteiten. 

7.4 Op verzoek van de Commissaris Faciliteiten assisteert de Penningmeester hem in de 

afhandeling van transacties. 

7.5 De Commissaris Faciliteiten draagt zorg voor het tijdig aanleveren van de resultaten van 

de boekverkoop.  

7.6 Van de resultaten van de boekverkoop maakt de Penningmeester een intern overzicht. 

7.7 Van de resultaten van de boekverkoop wordt een resultatenrekening voorgelegd aan de 

Kascommissie. 

7.8 Voor de start van de boekverkoop stelt de Commissaris Faciliteiten de berekende korting 

en uiteindelijke prijzen vast. Deze worden vooraf aan de Penningmeester overlegd. 

 

7  Boekverkoop 

7.1 Van elke transactie wordt de originele bon gedurende twee jaar bewaard. 

7.2 Uitsluitend PIN en Creditcard transacties zijn mogelijk, mits de apparatuur in die 

mogelijkheid voorziet. 

7.3 De boekverkoop valt onder de verantwoordelijkheid van de Commissaris Onderwijs. 

7.4 Op verzoek van de Commissaris Onderwijs assisteert de Penningmeester hem in de 

afhandeling van transacties. 

7.5 De Commissaris Onderwijs draagt zorg voor het tijdig aanleveren van de resultaten van 

de boekverkoop.  

7.6 Van de resultaten van de boekverkoop maakt de Penningmeester een intern overzicht. 

7.7 Van de resultaten van de boekverkoop wordt een resultatenrekening voorgelegd aan de 

Kascommissie. 

7.8 Voor de start van de boekverkoop stelt de Commissaris Onderwijs de berekende korting 

en uiteindelijke prijzen vast. Deze worden vooraf aan de Penningmeester overlegd. 

Bij de punten 7.3, 7.4, 7.5 en 7.8 wordt Commissaris Faciliteiten vervangen door 

Commissaris Onderwijs vanwege de andere indeling van functies.  

 


